
 
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 12.09.2012. godine 
 
SKUPŠTINI RVAČKOG SAVEZA SRBIJE 
 
 

Izveštaj o radu Predsedništva Rvačkog saveza Srbije  
u periodu 24.10.2008. godine - 05.10.2012. godine - Olimpijski ciklus 

 
 
            Osnov izveštaja o radu Predsedništva u Olimpijskom ciklusu odnose se na 

aktivnosti koje su vezane za ispunjenje zakonitosti u radu Saveza,  za obezbeđivanje što 
boljih uslova rada svih nacionalnih selekcija u olimpijskim disciplinama, kao i svih 
ostalih stilova koji rade i deluju u okviru Rvačkog savez Srbije, za poboljšanje uslova 
rada po klubovima, kao i za poboljšanje položaja Rvačkog saveza Srbije u institucijama u 
zemlji i inostranstvu. 

 
Na Skupštini Rvačkog saveza Srbije (RSS) održanoj 24.10.2010. godine u 

Beogradu izabran je Željko Trajković na mesto predsednika Rvačkog saveza Srbije. Za 
potpredsednika Saveza za međunarodni program izabran je Rajko Baltić, a za mesto 
potpredsednika Saveza za domaći program izabran je Zoran Sinđić. Izabrani su i ostali 
članovi Predsedništva: Frgić Ivica, Vulešević Dragan, Marković Rade, Mijić Zoran, 
Milovan Lakušić i Tomislav Obradović. U 2008. godini Predsedništvo je u ovom sastavu 
imalo 5 sednica, a sve odluke sadržane u zapisnicima objavljene su na zvaničnom sajtu 
našeg Saveza. 

 
Predsedništvo je u skladu sa svojim nadležnostima formiralo stručni štab i 

imenovalo komisije koje su za svoj rad direktno odgovorne Predsedništvu Saveza. Na 
samom početku rada Predsedništvo je pokušavalo da reši aktuelna pitanja u cilju 
poboljšanja finansijskih uslova za rad Saveza, najboljih kadrovskih rešenja na svim 
nivoima i rešavanje nastalog spora na relaciji RSS - RK "Vojvodina" iz Novog Sada - 
zbog neispunjavanja ugovornih obaveza tog kluba prema RSS. 

 
U 2009. godini održano je 12 sednica Predsedništva i dve Skupštine (05.02. i 

23.12.2009.g.). Zbog neispunjavanja ugovornih obaveza Predsedništvo je bilo prinuđeno 
da suspenduje RK "Vojvodina" Novi Sad, a na Skupštini našeg Saveza (23.12.2009.g.) 
doneta je odluka da se RK "Vojvodina" iz Novog Sada isključi iz članstva. Takođe, 
Skupština RSS je odlučila da se Rajko Tešanović, kao odgovorno lice RK "Vojvodina" iz 
Novog Sada, kazni zabranom rada u svim rvačkim klubovima članovima Rvačkog saveza 
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Srbije, a da se sportisti-rvači članovi RK "Vojvodina" iz Novog Sada mogu registrovati 
za bilo koji klub član Rvačkog saveza Srbije - bez ikakvog ograničenja i obeštećenja. 
Ovo je sigurno bila jedna od najtežih odluka koja je doneta isključivo u cilju zaštite 
zakonitosti u radu i poštovanja odluka Rvačkog saveza Srbije. Da je Rvački savez Srbije 
bio u pravu, po pitanju spora sa RK "Vojvodina" iz Novog Sada, pokazaće se i u presudi 
Osnovnog suda u Novom Sadu koji je 22.12.2011. godine doneo rešenje u korist 
Rvačkog saveza Srbije. 
 
 Predsedništvo je nastavilo ustaljenu praksu da se sa klubovima - tehničkim 
organizatorima velikih međunarodnih takmičenja potpisuju ugovori, na osnovu kojih 
Savez oprihoduje određena finansijska sredstva. U tom smislu RSS je potpisao ugovore 
sa RK "Proleter" iz Zrenjanina 2009. godine za organizaciju Prvenstva Evrope za kadete, 
sa RK "Partizan" iz Beograda za organizaciju prvenstva sveta za veterane 2010. godine, 
sa RK "Proleter" iz Zrenjanina za organizaciju prvenstva Evrope za juniore 2011. godine, 
sa RK "Radnički" iz Beograda za organizaciju prvenstva sveta u neolimpijskim 
disciplinama 2011. godine i sa RK "Partizan" iz Beograda za organizaciju prvenstva 
Evrope za seniore 2012. godine. Svaki od navedenih ugovora u potpunosti su ispoštovani, 
a same organizacije navedenih takmičenja su protekle na vrhunskom nivou. Tome u 
prilog govore pohvale koje je naš Savez dobio od najviših zvaničnika iz zemlje i 
inostranstva, kao i dobijanje organizacije prvenstva sveta za kadete koje će se 2013. 
godine održati u Zrenjaninu. Sredstva koje je Savez oprihodovao od realizovanih ugovora 
za organizaciju velikih takmičenja usmerena su ka poboljšanju uslova za pripreme naših 
sportista u svim reprezentativnim selekcijama, učešće naših reprezentativnih selekcija na 
svim velikim takmičenjima i međunarodnim turnirima, kao i u cilju poboljšanja uslova za 
rad naših klubova. Klubovima je Savez najviše pomogao u organizaciji domaćih 
takmičenja, jer je preuzeo brigu o isplati sudija i delegata na svim pojedinačnim i 
ligaškim takmičenjima, kao i kupovinom pehara i medalja. Pored toga, klubovi ne plaćaju 
kotizacije za učešće na pojedinačnim takmičenjima, a maksimalno su smanjene kotizacije 
za liga takmičenja. Takođe, Savez je finansirao, kroz stipendije, najperspektivnije juniore 
i seniore kao i trenere iz 8 klubova koji su ostvarili najbolje rezultate u pionirsko-
kadetskom uzrastu.   
 
 U 2010. godini Predsedništvo je održalo 10 sednica. Sednicama Predsedništva, 
pored izabranih članova, redovno su prisustvovali: Mladen Kecman, generalni sekretar, 
Milorad Dokmanac, glavni trener/selektor, Savo Zatezalo, predsednik Nadzornog odbora 
i Milan Jelić, tehnički sekretar, a povremeno: Momir Kecman, predsednik Skupštine. 
Takođe, sednicama su prisustvovali i mnogi drugi rvački poslenici i predstavnici 
sredstava javnog informisanja, a svi zapisnici sa održanih sednica Predsedništva nalaze se 
na zvaničnom sajtu našeg Saveza.  
 Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije je do Skupštine Saveza koja je održana 
26.03.2010. godine radilo u sastavu: Željko Trajković, predsednik, Rajko Baltić, 
potpredsednik za međunarodni program, Zoran Sinđić, potpredsednik za domaći 
program, Ivan Frgić, Dragan Vulešević, Rade Marković, Zoran Mijić, Milovan Lakušić i 
Tomislav Obradović. Na Skupštini Saveza od 26.03.2010. godine došlo je do promene 2 
(dva) člana Predsedništva. Umesto Milovana Lakušića i Tomislava Obradovića izabrani 
su Goran Kasum i Dalibor Perović. 



 Na sportskom planu posebno mesto zauzimaju osvojena srebrna seniorska 
medalja u grčko-rimskom stilu na prvenstvu Evrope u Azerbejdžanu (Radomir Petković) 
i prva medalja u rvanju za žene koju je na kadetskom prvenstvu Evrope u Sarajevu 
osvojila Ana Tuba. U neolimpijskim disciplinama takođe su ostvareni značajni rezultati. 
U greplingu i pankracionu je osvojeno 12 svetskih i 6 evropskih medalja, a u rvanju na 
pesku 6 svetskih medalja. Ako se tome dodaju i 17 medalja u juniorsko-kadetskoj 
konkurenciji onda je uspeh potpun. Ne smemo zaboraviti ni naše veterane koji redovno 
osvajaju medalje za našu zemlju, a u 2010. godini je osvojena 1 bronzana i 5 srebrnih 
medalja na prvenstvu sveta i ukupno III mesto od 34 zemlje. Ponosni smo na ostvarene 
sportske rezultate naših sportista, a Predsedništvo se potrudilo da se svim nacionalnim 
selekcijama omoguće optimalni uslovi za trening i takmičenje.  
 
 Pored zaista odličnih sportskih rezultata koje su naši sportisti postigli mora se 
posebno istaći da je Savez pretrpeo ozbiljan udarac saznanjem da su dvojica naših 
izuzetnih sportista bili na seniorskom prvenstvu Srbije u Subotici u maju 2010. godine  
doping pozitivni (Radomir Petković i Kristijan Fris). Izuzetnim naporima rukovodstva 
uspeli smo da očuvamo redovno finansiranje Saveza koje je bilo dovedeno u pitanje od 
strane Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije. Na žalost, nismo uspeli da 
utičemo na konačnu odluku WADA-e u smislu izricanja kazni za naše sportiste koje su 
bile u skladu sa važećim propisima. Takođe, sportista Radomir Petković je odlučio da 
svoju sportsku karijeru nastavi nastupom za reprezentaciju Azerbejdžana za šta je 
Predsedništvo dalo saglasnost. 
 
 U januaru 2011. godine Rvački savez Srbije, kao i ceo rvački sport, ostao je bez 
jednog osvedočenog velikana Milana Bate Ercegana, doživotnog počasnog predsednika 
FILA-e. U spomen na Milana Batu Ercegana Rvački savez Srbije je organizovao 
komemorativnu sednicu u Skupštini Grada Beograda uz prisustvo najviših predstavnika 
FILA-e i CELA-e, kao i najviših predstavnika naših državnih institucija i našeg Saveza.  
 U 2011. godini Predsedništvo je održalo 10 sednica, a Skupština Saveza je 
održana 26.03.2011. godine. Na toj Skupštini, a na predlog 7 (sedam) klubova, 
jednoglasno je razrešen Momir Kecman sa funkcije predsednika Skupštine Rvačkog 
saveza Srbije. Na mesto novog predsednika Skupštine jednoglasno je izabran Nenad 
Lalović, član Biroa FILA. Na ovoj Skupštini usvojen je nov sastav Predsedništva 
Rvačkog saveza Srbije koji čine: Željko Trajković, predsednik, Rajko Baltić, 
potpredsednik, Zoran Sinđić, potpredsednik, Zoran Mijić, član, Zoltan Balint, član, Ivica 
Frgić, član, Dragan Vulešević, član, Gradimir Dedić, član i Mladen Kecman, član. 
 Na vanrednoj sednici Predsedništva koja je u proširenom sastavu (18 prisutnih) 
održana u kancelariji Rvačkog saveza Srbije u Beogradu 19.04.2011. godine smenjen je 
Mladen Kecman sa mesta generalnog sekretara Rvačkog saveza Srbije zbog uočenih 
nepravilnosti u radu pa je došlo do sporazumnog raskida radnog odnosa sa njim. 
 
 Na sportskom planu u 2011. godini osvojena je jedna bronzana seniorska medalja 
u grčko-rimskom stilu na prvenstvu Evrope u Nemačkoj, dok je na prvenstvu Evrope za 
juniore u Zrenjaninu osvojena bronzana medalja u rvanju za žene. Juniorsko prvenstvo 
Evrope koje je održano u Zrenjaninu je, do tada, najbolje organizovano rvačko 
takmičenje na ovim prostorima. Na mediteranskom prvenstvu osvojene su 4 medalje za 



našu zemlju, dok je na svetskom prvenstvu u neolimpijskim igrama koje je održano u 
Beogradu osvojeno 13 medalja, a na prvenstvu Evrope 9 (Belgija). Takođe, veliki uspeh 
je ostvario i Savo Zatezalo koji osvojio zlatne medalje na veteranskom prvenstvu sveta i 
u slobodnom i u grčko-rimskom stilu.  
 Jedan od najtežih trenutaka od postojanja našeg Saveza dogodio se 03. avgusta 
2011. godine kada se dogodila teška saobraćajna nesreća u Mađarskoj u kojoj su teže i 
lakše povređeni članovi naše juniorske reprezentacije. Uz pomoć predstavnika Ambasade 
Republike Srbije u Mađarskoj, najviših predstavnika Rvačke Federacije Mađarske, 
stručno-lekarskog tima bolnica u Kečkemetu i Budimpešti, najviših predstavnika 
Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije i našeg Saveza svi povređeni su lekarski 
zbrinuti i imali svu potrebnu negu. Svi povređeni se uspešno oporavljaju, kao i najteže 
povređeni Miloš Amidžić. Predsedništvo je donelo odluku da se povređenima uplaćuje 
finansijska pomoć, a Milošu Amidžiću će se nastaviti sa uplatama u iznosu od 20.000,- 
dinara u vidu stipendije Saveza.  
 Na kraju 2011. godine održana je Skupština Saveza u Somboru (28.12.2012. 
godine). Ova Skupština je bila važna zbog usklađivanja Statuta i ostalih normativnih 
akata Rvačkog saveza Srbije u skladu sa Zakonom o sportu i u cilju prevođenja našeg 
Savezu u Agenciji za privredne registre Republike Srbije. Skupština je jednoglasno 
usvojila tekst novog Statuta i zadužilo kancelariju Saveza da izvrši sve potrebne radnje u 
cilju podnošenja zahteva našeg Saveza za prevođenja, što je i urađeno u zakonskom roku. 
 
 U 2012. godini, do sada, su održane 3 sednice Predsedništva, odnosno Izvršnog 
odbora, kako se to telo, od datuma preregistracije našeg Saveza, zove. Najznačajniji 
sportski događaj za naš sport bila je organizacija seniorskog prvenstva Evrope u 
Beogradu. Po ocenama svih - organizacija je protekla na najvišem mogućem nivou, a 
veliki pomak je napravljen i na planu marketinga i promocije rvačkog sporta, jer je za 
direktan prenos ovog događaja bio zadužen RTS. Izvanrednoj organizaciji ide u prilog i 
organizacija svečanosti koja je održana u Narodnom pozorištu u Beogradu povodom 
obeležavanja 100 godina u Srbiji. Tom prilikom i uz prisustvo najviših predstavnika iz 
zemlje i inostranstva uručeni su ordeni najistaknutijim pojedincima koji su svojim 
rezultatima doprineli da rvački sport bude najtrofejniji srpski olimpijski sport i 
institucijama iz zemlje i inostranstva. Na sportskom planu - osvojene su dve bronzane 
medalje. Najznačajniji planetarni događaj ove godine su sigurno bile Olimpijske igre u 
Londonu. Naši predstavnici u Londonu su bili: Željko Trajković, predsednik, Aleksandar 
Maksimović, sportista, Milorad Dokmanac, glavni trener/selektor, Sreten Damjanović 
trener seniorske reprezentacije, dr Stevan Sikimić, član lekarske komisije FILA i Mladen 
Kecman, sudija Olimpijske kategorije. Treba istaći da je predsednik Skupštine Rvačkog 
saveza Srbije Nenad Lalović na kongresu FILA-e u Londonu ponovo izabran na funkciju 
člana Biroa FILA.  
 Na planu saradnje Saveza sa institucijama u zemlji ističemo da je ona na najvišem 
nivou. Saradnja sa Olimpijskim komitetom Srbije je maksimalno unapređena većim 
angažovanjem Olimpijskog komiteta u realizaciju aktivnosti sportista potencijalnih 
učesnika Olimpijskih igara u Londonu u participaciji njihovih troškova priprema i učešća 
na međunarodnim test takmičenjima. Takođe, naš Savez će počev od ove godine, kao 
olimpijski sport, svoje planove i programe, dostavljati Olimpijskom komitetu Srbije koji 
će voditi računa o olimpijskim sportovima. 



 U prilog tvrdnje da Rvački savez Srbije ima izvanrednu saradnju sa 
Ministarstvom omladine i sporta Republike Srbije govori činjenica da je g-đa Snežana 
Samardžić-Marković prihvatila da bude na čelu Organizacionog odbora prvenstva 
Evrope, Zrenjanin 2011. godine i Beograd 2012. godine, prvenstvo Evrope za seniore. 
Pored toga, ističemo redovno finansiranje našeg Saveza kroz redovan program, kampove, 
kroz finansiranje programa od posebnog interesa za Republiku Srbiju (velika 
međunarodna takmičenja), kao i kroz redovne isplate nacionalnih priznanja i stipendija. S 
tim u vezi, veoma je važno da kancelarija Saveza izvrši uredno i u skladu sa Zakonom 
pravdanje budžetskih sredstava što podrazumeva angažovanje ovlašćene revizorske kuće. 
U pravdanjima budžetskih sredstava Rvačkog saveza Srbije nikada nismo imali ni 
najmanju zamerku od strane ovlašćenih revizora, od Olimpijskog komiteta Srbije ili od 
Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije. 
 Saradnja sa ADAS-om je na najvišem nivou i u tom smislu je organizovano 
nekoliko seminara u cilju što bolje edukacije naših sportista. Pored toga, stipendisti našeg 
Saveza su u obavezi da prisustvuju dva puta godišnje na seminarima koje organizuje 
ADAS.  
 Saradnja sa Republičkim zavodom za sport je na zavidnom nivou na obostrano 
zadovoljstvo. Naši sportisti redovno koriste usluge Nacionalnog trening centra na 
Košutnjaku u Beogradu. Takođe, u nekoliko navrata su organizovane pripreme naših 
sportista koji su koristili usluge Nacionalnog centra.  
 Saradnja sa Sportskim savezom Srbije je odlična i naš Savez koristi ponuđene 
usluge Sportskog saveza Srbije kao što su: korišćenje poslovnog prostora, korišćenje 
usluga računovodstvenog servisa, pomoć i realizacija poslova javnih nabavki, i dr. 
 Saradnja sa svetskom rvačkom federacijom (FILA) i evropskom rvačkom 
federacijom (CELA) je zaista izvanredna. Takođe, možemo se pohvaliti odličnom 
saradnjom i sa mnogim rvačkim federacijama kao što su: Mađarska, Hrvatska, Bosna i 
Hercegovina, BJR Makedonija, Crna Gora, Bugarska i dr.  
 Ističemo i saradnju sa našim klubovima - organizatorima međunarodnih turnira - 
Memorijala: "Ljubomir Ivanović - Gedža" za seniore (RK "Partizan" Beograd), "Darko 
Nišavić" za juniore (RK "Proleter" Zrenjanin) i "Refik Memišević" (RK "Spartak" 
Subotica).  
 Rad po komisijama imenovanim od strane Predsedništva se može povoljno 
oceniti. Sigurno je da će se pronalaženjem rešenja za još bolje finansiranje Saveza može 
govoriti i o poboljašanju rada Komisije za marketing ili Komisije za razvoj rvanja u 
Republici Srbiji. To će biti i jedan od osnovnih zadataka u narednom periodu, jer moramo 
da učinimo još veći napor u cilju popularizacije i veće medijske zastupljenosti našeg 
sporta.  
 Na kraju, treba istaći zahvalnost našim klubovima, sudijama, trenerima, 
kancelariji Saveza, članovima Izvršnog odbora, članovima komisija Saveza... na 
korektnoj saradnji u Olimpijskom ciklusu i ukazanom poverenju. Nadamo se da će se 
saradnja još više unaprediti na obostrano zadovoljstvo. 
 S poštovanjem, 
 
       Rvački savez Srbije 
Željko Trajković, predsednik 


